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ORSZÁGGYŰLÉSI YsÉI'VISELÖ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Merre futnak a vezetékek?” címmel a Házszabály 91, §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Dr. Göncz Kinga külügyminiszter asszony részére . A kérdésre a választ írásban
kérem.

Tísztelt Miniszter Asszony !

Meglepetést okozott a miniszterelnök azerbajdzsáni és t űrkmenisztáni útja . Meglepetést
okozott, hiszen a miniszterelnök az utóbbi másfél évben nem képviselt koherens állásponto t
Magyarország gázftggőségének megoldásában.

A Fidesz, ellentétben a kormánnyal, a kezdetektől fogva az Unió támogatását élvező Nabueco
gázvezeték megépítése mellett tette le voksát, ami mind útvonal, mind forrás tekintetében
elősegíti a diverzifikációt és lazít a jelenlegi, nagy mértékű kiszolgáltatottságon.

A kormány az utóbbi időben többször cserélt köpönyeget, kezdve a Kék Áramlattal, maj d
folytatva a Déli Áramlattal és végre valahára a Nabuccoval .

Örömmel halljuk, hogy a miniszterelnök lassan átveszi a Fidesz által hangoztatott érveket é s
támogatjuk azt, hogy Magyarország több országból szerezze be a nélkülözhetetlen földgázt.
Ezért támogattuk Bayer Mihály Nabueco nagykövet kinevezéséi .

Mivel azonban nem láthatjuk tisztán a prioritások meghatározásának folyamatát, okait, az
említett út célját és a tárgyalások kimenetelét, ezért kérdezem Öntői :

• Mi a Kormány jelenlegi álláspontja ebben a kérdésben?
• Mi alapján és hogyan határozzák meg a prioritásokat ?
• Minek köszönhető a jelenlegi szemléletváltás?
• Mi történt a közép-ázsiai üt két állomásán?
• Miről tárgyalt a miniszterelnök? Milyen eredményei voltak a megbeszéléseknek ?

Budapest, 2008 . július 9 .
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